
 

Zápis č. 2 

Přítomni: Členové školské rady – Jana Fischerová, Libor Joukl, Čestmír Holan, 

Zdeněk Šimánek, Josef Charamza, Jan Ruml 

Host: Ladislav Fiala 

Program: 

1. Pan Holan – přivítání, úvodní slovo, seznámení s programem jednání 

2. Ředitel školy seznámil členy ŠR s výsledky přijímacího řízení na šk. rok 

2018/2019. Na obor Stavebnictví podalo zápisový lístek (ZL) 29 uchazečů, na 

obor Technické lyceum 30 uchazečů. 

Učební obory: Instalatér 15 ZL, Tesař 5 ZL, Zedník 4 TL 

Obory Montér suchých staveb a Malíř – lakýrník nebyly pro nízký počet 

uchazečů otevřeny. Přihlášeným uchazečům byly nabídnuty jiné obory, čehož 

uchazeči až na jeden případ využili. 

3. Seznámení ředitele školy s realizací projektu z programu IROP s názvem SPŠ 

stavební ak. St. Bechyně H. Brod – přístavba, stavební úpravy a vybavení pro 

praktickou výuku. Projekt spěje ke konci. Problematickou částí je realizace tzv. 

Standardu konektivity ICT, která vyvolala vícenáklady v částce více než 

400 000 Kč, které nejsou způsobilými projektovými výdaji. Tyto výdaje dle 

sdělení OŠMS ponese škola.  

Podle dřívější domluvy ponese škola náklady na spoluúčast při pořízení 

strojového a nábytkového vybavení v částce asi 307 000 Kč. 

 

Tyto náklady školy by mohly být vykompenzovány darem města H. Brod, který 

schválilo ZM dne 18. 6. 2018. 

Členové ŠR se shodli, že tento příspěvek ve výši 994 493,76 Kč by měl být 

použit na vykrytí vícenákladů uvedeného projektu, které škola ponese. 

4. Různé. Diskuse ohledně ukončení funkce stávajícího ředitele školy. 

 

V Havlíčkově Brodě dne 19. 6. 2018 

 

Zapsal: Jan Ruml 

 

Ověřil: Čestmír Holan 


